
Økonomiforum 6.5.2015  
 

Rigmor orienterte om toppfinansiering av forskningsprosjekter, fra UiB og fakultetet. Skriv om 
toppfinansiering fra UiB sentralt finnes i ePhorte-sak 14/5319 (journalposter 75 og 98), mens 
toppfinansieringen fra fakultetet er beskrevet i fakultetsstyresak 29 (møte 7.mai 2015).  I sistnevnte 
skriv er også toppfinansieringen fra UiB sentralt oppsummert. 

Det ble også informert om at det innen de neste ukene vil bli sendt ut budsjettrundskriv for 2016 til 
instituttene, og at instituttene vil bli bedt om å sende budsjettforslag for 2016 til fakultetet, med frist 
1. juli 2015. 

De ulike gruppene informerte deretter om status for arbeidet med AU-prosjektet: 

• Marianne Alling informerte om status på vegne av gruppen som tar for seg lederstøtte. 
• Margun Eidsheim Skarbø informerte om status på vegne av gruppen som tar for seg BOA. 
• Tine Overå informerte om status på vegne av gruppen som tar for seg generelle 

økonomioppgaver.  

Ferdig arbeid fra gruppene skal presenteres i økonomiforum 17. juni. 

 

  


